

January 28

1月28日

Dear UISZ Students, Parents, and colleagues,
亲爱的UISZ 学生, 家长和同事

As we are about to enter the year of the Tiger, we would like to wish everyone a blessed and restful break, and, of course, safe and joyful reunions. The break will lead us to mid-February and even further in the year, with many academic and pastoral events to come.

在我们即将进入虎年之际, 我们希望每个人都有一个幸福宁静的假期, 当然, 也希望大家平安快乐地团聚。假期期间将会把我们带到2月中旬, 甚至更远的地方, 许多学术和关怀活动将会到来。

The next event in line will be our new family sports day in February, organized by Coach Williams and the PE department.

下一个活动将是我们2月份新的家庭体育日, 由Williams体育教练和体育部门组织。

For safety reasons, we could only invite a maximum number of people during the Capping ceremony. To make up to those who would love to see the new site and jot down their ideas on what the school will look like, I will hold consultative session that will enable to meet both needs. The first one being held today, I intend to hold one each week in February and March.

出于安全原因, 我们在封顶仪式期间尽可能地邀请的人。为了补偿那些想看看新校区并记下他们对学校外观的想法的人, 我将举行协商会议, 以满足这两种需求。第一次是今天, 我打算在2月和3月每周举行一次。

We sincerely hope that you enjoyed today's event, and we are looking forward to seeing you all on February 14th.

我们真诚地希望你们喜欢今天的活动, 我们期待在 2 月 14 日与大家见面。

Happy Lunar New Year! 祝大家农历新年快乐

Date 日期 날짜	Time 时间 시간	Event 活动 이벤트	Parents invited? 是否邀请家长 학부모 초청여부	Event description 活动详情
February 24 2月24日 2월24일	From 2:30 pm to 6:00pm 从下午2点半到6点 오후 2시30분-6시	Family-Sports Afternoon 家庭下午运动日 가족 스포츠 오후	Yes 是的 초청함	Parents, students, and employees are invited to wear their sport clothes and engage in fun, family friendly games. 家长、学生和员工被邀请穿上他们的运动服, 参加有趣的家庭有益游戏。

